
Udlændinge-, Integrations- og Boligudvalget

Til: Udlændinge-, integrations- og boligministeren

Dato: 1. juni 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 668
Det fremgår af artiklen »Det er endestationen, det her« bragt i Information den
31. maj 2016, at det er planlagt, at udrejsecentret Kærshovedgård skal udbyg-
ges til at rumme 600 beboere, men at der indtil videre kun er flyttet cirka 35
ind. Kan der være en risiko for, at udnyttelsesgraden forbliver på et meget lavt
niveau, og at en del af udgifterne til den meget omfattende udbygning således
vil være spildt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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